
Møteprotokoll
Eldrerådet

Møtedato:  04.05.2023
Møtestad: Kommunehuset - kantina
Møtetid: 16:15 - 18:35

Startar med fellesmøte med RMNF.
Under orienteringssaka, sak 12/23:
• Status for arbeidet med nytt helsetun (Anne Hildegunn Færøy orienterer).

Frammøtte medlemmer Rolle
Gro Vigdis Johannessen Medlem
Ivar Bergsvik Medlem
Solveig Hopen Medlem
Idar Johan Hopland Medlem
Reidar Øksnes Medlem

Følgjande frå administrasjonen møtte:
Anne Hildegunn Færøy, Ketil Tjore

Austrheim 9. mai 2023

Gro Vigdis Johannessen Ketil Tjore
møteleiar møtesekretær



Sakliste

Saknr Tittel
      

009/23 Godkjenning av innkalling og saksliste

010/23 Godkjenning av møteprotokoll

011/23 Meldingar

001/23 Ulike dataløysingar for eldre

012/23 Orienteringssak

002/23 Innspel til ny SAPT-avtale

013/23 Fonnes bygdelag - ønskje om støtte til gjerde langs sti

 



009/23: Godkjenning av innkalling og saksliste

Kommunedirektøren sitt framlegg:
Innkalling og sakliste vert godkjent

  
  
04.05.2023 ELDRERÅDET

Leiar i rådet, Gro Johannessen, refererte framlegget til vedtak. 

Handsaming i Eldrerådet:
Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke

ER - 009/23 VEDTAK:

Innkalling og sakliste vart godkjent

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

010/23: Godkjenning av møteprotokoll

Kommunedirektøren sitt framlegg:
Møteprotokoll frå forrige møte vert godkjent

  
  
04.05.2023 ELDRERÅDET

Leiar i rådet, Gro Johannessen, refererte framlegget til vedtak. 

Handsaming i Eldrerådet:
Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke

ER - 010/23 VEDTAK:

Møteprotokoll frå forrige møte vart godkjent

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

011/23: Meldingar

Kommunedirektøren sitt framlegg:
Meldingane vert tekne til orientering

  



  
04.05.2023 ELDRERÅDET

Leiar i rådet, Gro Johannessen, refererte til meldingssakene.

· Referatsak 011.23.1 -  Eldrerådet tok meldinga til orientering
· Referatsak 011.23.2 -  Eldrerådet tok meldinga til orientering
· Referatsak 011.23.1 -  Eldrerådet diskuterte saka, og tok den til orientering

Handsaming i Eldrerådet:
Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke

ER - 011/23 VEDTAK:

Meldingane vart tekne til orientering

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

001/23: Ulike dataløysingar for eldre

Kommunedirektøren sitt framlegg:
Rådet tar orienteringa til vitande.

  
  
04.05.2023 ELDRERÅDET

Jan Ove Synnevåg, teknologiambassadør for Pensjonistforbundet, orienterte om ulike løysingar for 
korleis teknologi kan brukast som del av velferdstilbodet, mellom anna til eldre. (Presentasjonen ligg 
ved møteprotokollen)
Anne Hildegunn Færøy, kommunalsjef helse og velferd, orienterte om aldersframskrivingar for 
Austrheim og digital konsultasjon. Fagleiar for heimetenesta, Hege Bergsvik, orienterte om 
kommunen sitt arbeid med velferdsteknologi.
Handsaming i rådet:
Samrøystes for å ta orienteringa til vitande.

ER - 001/23 VEDTAK:

Rådet tar orienteringa til vitande.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

012/23: Orienteringssak

Kommunedirektøren sitt framlegg:



  
04.05.2023 ELDRERÅDET

Anne Hildegunn Færøy, kommunalsjef helse og velferd, orienterte om arbeidet med eit nytt Helse- og 
velferdstun. Kommunestyret har bestilt ei utgreiing for eit slikt helse- og velferdstun, med bakgrunn i 
at det er høge kostnader om ein skal ta vedlikehald og opprusting av dagens sjukeheim, Nordliheimen.
Det er vedteke at det skal etablerast ei prosjektgruppe (administrasjonen, fagpersonar, evt. ekstern 
hjelp) og ei politisk styringsgruppe, og prosjektmandatet er klart. Det er sett av 1 million kroner til 
dette arbeidet i 2023-budsjettet. Arbeidet skal følgja kommunen sitt prosjektreglement, og starta med 
behovsvurdering og kva bygget skal innehalda. 
Har ikkje laga noko estimat på kostnader, og heller ikkje på tida fram til ein må ta avgjerd på om det 
skal byggast eller ikkje. Viktig at også råda får gje si meining her, men det er ikkje klart noko meir 
enno.
Handsaming i rådet:
Samrøystes for å ta orienteringane til vitande.

ER - 012/23 VEDTAK:

Orienteringane vert teke til vitande.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

002/23: Innspel til ny SAPT-avtale

Kommunedirektøren sitt framlegg:
Eldrerådet samordnar seg med RMNF og støttar Blindeforbundet Vestland og FFO Vestland i deira 
uttale.

  
  
04.05.2023 ELDRERÅDET

Handsaming i rådet:
Eldrerådet samordnar seg med RMNF og støttar Blindeforbundet Vestland og FFO Vestland i deira 
uttale.

ER - 002/23 VEDTAK:

Eldrerådet samordnar seg med RMNF og støttar Blindeforbundet Vestland og FFO Vestland i deira 
uttale.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

013/23: Fonnes bygdelag - ønskje om støtte til gjerde langs sti

Kommunedirektøren sitt framlegg:
Eldrerådet er positive til tiltaket, men har ikkje eigne midlar til å støtta dette prosjektet. 

  
  



04.05.2023 ELDRERÅDET

Hege Ramsland fekk ordet på vegner av Fonnes Bygdelag, og spurte om kommunen kan vera 
behjelpeleg til å setta opp gjerde langs stien mellom Vardetangen og Årvikane. Det er eit stykke av 
stien i nærleiken av Vardetangen, der det er eit bratt stykke som treng gjerde.
Handsaming i Eldrerådet:
Eldrerådet er positive til tiltaket, men har ikkje eigne midlar til å støtta dette prosjektet. 

ER - 013/23 VEDTAK:

Eldrerådet er positive til tiltaket, men har ikkje eigne midlar til å støtta dette prosjektet. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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